
Referat fra bestyrelsesmøde  

Grundejerforeningen Engholm Søpark. 

Mødetidspunkt: 21.02.2023 kl. 19:00 Engholm Søpark 132 

Til stede: 

 Knud B. Troelsen – Engholm Søpark 7 (suppleant) 
 Bent Hald Larsen – Engholm Søpark 124 (sekretær) 
 Poul Pilgaard – Engholm Søpark 132 (næstformand) 
 Martin Laurberg – Engholm Søpark 43 (formand)  

 

Ikke til stede:  

  Henriette A. Karlsson – Engholm Søpark 9  
 

1. Foreningens ve og vel. 
1.1. Status på årsregnskab – Er udarbejdet og mangler små justeringer. Ledelsesberetning 

udarbejdes  v/Martin 
1.2. Status på bankskifte – Der følges op på manglende adgang til konti. 
1.3. Status på foreningens digital post / eboks – Der er intet nyt. 
1.4. Status på Vores forening https://engholmsoepark.voresforening.dk/dashboard/welcome 

Forventer at den er fuld tilgængelig til generalforsamlingen 
1.5. Status på Visma / e-conomic. – Det er opsagt 

 
2. Generalforsamlingen 

2.1. Status lokaler, sted for afholdelse af generalforsamling. Martin undersøger lokaler. Knud 
undersøger Hami consult  

2.2. Status fastsættelse af tidspunkt for generalforsamlingen – Onsdag den 19/4 
2.3. Status tildeling af roller og opgaver. Henrik Brændgaard vil gerne være dirigent. Jørgen 

Clemmensen vil gerne være referent. 
2.4. Status årsberetning – (se punkt 1.1) 
2.5. Status økonomi – Budgettet 2023 til gennemgang og forventes afsluttet primo marts. Evt. 

ny budgetpost vedr. renovering af lys og udskiftning af amartur på stamvejen. 
2.6. Status indkøb af øl/vand – Afventer udfald af lokaleleje. 
2.7. Nye emner til bestyrelsen – Bestyrelsen fremlægger emne på generalforsamlingen og 

modtager gerne besked om andre emner. 
 

3. Fordeling af nye opgaver i bestyrelsen 
3.1.  
3.2.  

 



 
 
 
 
 
 
 
 

4.  Status på løbende opgave 
4.1. Status på belysning  

–Lyset virker. Dog mangler der lys på stien imellem (E Søpark og E Søvej). Vi indhenter 
udbud på udbedring.   
-Der mangler at blive etableret asfalt ved ES 132 efter udbedring af defekt kabel. Poul 
undersøger pris på asfalt arbejde. Martin er i dialog med Herning Kommune vedr. fejl på 
belysningen.   
-Udfordring med hvilke lamper der er af kommunal energibesparelse, og hvilke pærer der 
reelt er sprunget. Vi afventer svar fra Verdo v/Martin 

4.2. Status på hjemmeside – intet nyt 
4.3. Status på mail – Intet nyt 
4.4. Status på fakturaerne til betaling – Alt er betalt. Der er ingen udestående.  
4.5. Status på arealoverdragelse veje i Engholm Søpark 90-142 – Fællesarealerne er 

overdraget. Vejarealerne skal overdrages til Herning Kommune. Det ændrer ikke noget ift. 
vores forpligtelser. v/ Claus Eriksen  

4.6. Status visionsarbejdet - Afventende 
4.7. Status på Ideudvalget – Ideudvalget mødes torsdag 23.2.2023. Afventer udkast til 

helhedsplan. 
4.8. Muldvarpebekæmpelse i området – Gode forslag udbedes. Martin skriver på FB gruppen. 

 
5. Eventuelt 

5.1.  Støjdæmpende foranstaltning – Knud undersøger nye muligheder 
5.2.  Arbejdsdag på det nye fællesareal – ultimo  april  og primo maj måned. Ultimo august og 

primo september. Dog kun i august/sepetmber for 2023.  – Info på FB gruppen v/ Martin  
5.3.  

Næste møde er onsdag den 15. marts ES 124.  

 

 

 


